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November 6-29-e között kerül 
sor tizenkét szegedi hallgató át-
hallgatására a kolozsvári egye-
temre. Ugyanekkor érkeznek 
hozzánk kolozsvári hallgatók, 
akiknek Opusztaszer és Eszter-
gom meglátogatásán túl lehetősé-
gük nyílik betekinteni a Csong-
rád megyei levéltárba, illetve a 
szegedi felsőoktatásba. 

A november 17. és 19. között 
megrendezésre kerülő, budapesti 
Education 2000 elnevezésű felső-
oktatási börzén a BTK, TTK, és 
a GTK HÖK-ök közösen képvi-
selik egyetemünket. 

November 13-án kerül elbírálás-
ra az emelt (7000 Ft-os) lakhatási 
támogatás, melyet az ebben ré-
szesülők visszamenőleg is meg-
kapnak. 

November 13-tól vehetők fel a 
BTK HÖK-ön azok az pályázati 
űrlapok, melyek a megemelt ta-
nulmányi terhelésű, és kiemel-
kedő tudományos tevékenységű 
hallgatók részére kívánnak támo-
gatást nyújtani. A pályázatok 
benyújtási határideje: november 
20. A pályázatok eredményének 
kifüggesztése november 22-én 
fog megtörténni a kari HŐK 
irodán. 

November végén a történészhall-
gatók megválasztják legnépsze-
rűbb oktatójukat. Az eredményt 
december elején egy játékos 
szakest keretében hirdetik ki. 
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Érdekképviselet 
- Gratulálok megválasztásodhoz! 
Kérlek röviden mutatkozz be az olva-
sóknak! 

- Szegeden születtem a hetvenes 
évek vége felé, úgyhogy a hökös 
szakmában is fiatalnak számítok. 
Iskolás éveimet is itt töltöttem, és 
a Ságvári Gimnázium kéttannyelvű 
francia szakán végeztem. Jelenleg 
a negyedik évet kezdtem meg az 
orvosi karon - teli kihívásokkal. 
Szegedet nagyon szeretem, mert 
nagyon jó hangulatú város, amit fő-
leg a sok diáknak, hallgatóknak 
köszönhet. Nagyon szeretek spor-
tolni, ami igen jó kikapcsolódás és 
egyben kihívás számomra a hosszú 
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napok végén. Ez mostanában saj-
nos kimaradt egy kicsit az életem-
ből egy súlyosabb sportsérülés mi-
att. 

- Hogyan kapcsolódtál be a hallgatói 
mozgalomba? 

- A közösségi munka mindig közel 
állt hozzám, mert szerettem érde-
keket képviselni, rendezvényeket 
szervezni, ahol a saját elképzelése-
imet tudtam megvalósítani. Gim-
n á z i u m b a n spor t p r o g r a m o k a t 
szerveztünk, melyeken sok diák 
vett részt, és számomra sikerél-
ményt jelentett. Az egyetemen 
nem voltam kezdetben olyan aktív, 
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inkább elvoltam a saját dolgaim-
mal. Két évvel ezelőtt azonban 
megkeresett egy ismerős a Hőkről, 
hogy nincs e kedvem elvállalni 
a sportfelelős posztot. Hosszú gon-
dolkodás után, úgy döntöttem, 
hogy elvállalom, hiszen már csinál-
tam valami hasonlót a gimiben. 
Kezdetben nagyon nem láttam át 
a feladataimat, de utána sikerült ki-
másznom a mély vízből. Tavaly el-
nökhelyettesi posztot láttam már 
el, ahol már kicsit jobban bele kel-
lett ásnom a HÖK munkájába. 
A kultúra, a szakképzés és a curri-
culum-kidolgozás területére is el-
tévedtem. Idén pedig megpályáz-
tam az elnöki posztot, ahol a 
hallgatói küldöttek szavazataikkal 
biztosítottak bizalmukról. A leghá-
lásabb hökös feladatom az volt ed-
dig, hogy részt „kellett" vennem 
több gólyatábor rendezésében, 
mint főgólya. 

- Most a HÖK elnökeként mit látsz 
legfontosabb feladatodnakf 

- Legfontosabbnak azt tartom, 
hogy a hallgatók merjenek biza-
lommal fordulni hozzánk problé-
máikkal, kéréseikkel. A sportot és 
a kulturális életet nagyon fel kéne 
pezsdíteni, mert nagy lemaradásuk 
van mindkét területen. A HÖK 
munkáját szeretném világossá és 
tisztán láthatóvá tenni minden ér-
deklődő hallgató számára. Erre kí-
sérletként létrehoztunk egy hökös 
honlapot, ahol szeretnénk napra-
kész információkkal ellátni az ér-
dek lődőke t . Fontosnak tartom, 

hogy az érdekeiket tudjuk minden 
fórumon megfelelően képviselni. 
Szeretnénk mi is jobban bekapcso-
lódni az EHÖK munkájába, ahol 
elég nagy lemaradásunk van. Az in-
tegrálódást úgy szeretnénk megva-
lósítani hallgatói szinten, hogy az 
Universitas nyújtotta lehetősége-
ket jobban ki tudjuk használni 
amellett, hogy a kari önállóságot is 
meg tudjuk őrizni. A többi karral 
együtt közös programokat, vetél-
kedőket szeretnénk szervezni, 
ahol a hallgatók ismerkedhetnek 
egymással, betekintést kaphatnak 
a másik kar életébe, szokásaiba stb. 
Egyszóval egy hallgató centrikus 
kari hököt akarunk megvalósítani. 
Remélem, ez sikerülni is fog, ami a 
hallgatóktól kapott visszajelzések-
ből fog kiderülni! 

Döbör András 
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Az Alapítvány a Magyar Felsőok-
tatásáért és Kutatásért kuratóriu-
ma ösztöndíj-pályázatot hirdet 
„Humán erőforrás fejlesztése a 
civil szektorban" címmel. 
Pályázhatnak: a 2000/2001. tan-
évre beiratkozott végzős vagy a 
végzést megelőző évfolyamon ta-
nuló hallgatók, ezen tanévben 
másod- vagy harmadéves doktor-
anduszok, valamint doktori tanul-
mányaikat az 1999/2000-es tanév-
ben befejezett személyek, külön 
díjra - kész TDK dolgozattal -
azon hallgatók, akik a civil szek-
tor fejlődésének kérdéseivel a 
TDK keretében foglalkoznak. 
Az ösztöndíj (2001. március 1-től) 
3-12 hónapra szólhat. Beküldési 
határidő 2000. november 30. 
Érdeklődni az EHÖK irodán 
(Boldogasszony sgt. 4.) lehet. 
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Az SZTE gólyabálja november 
17-én, a Dugonics András Piarista 
Gimnáziumban (TESCO mögött) 
kerül megrendezésre. Sztárvendé-
gek: Animál Cannibals, és a Drink 
Panther. Jegyek elővételben 600 
Ft-ért kaphatók a Hallgatói Szol-
gáltató Irodában, a TAK büfében, 
az Irinyi Fénymásolószalonban, a 
Jate klub irodájában, illetve a 
helyszínen 700 Ft-os áron. 
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November 15-én kerülnek meg-
r e n d e z é s r e a t a n s z é k i T D K 
ülések. Emiatt a Főigazgató úr 
tanításmentes munkanappá nyil-
vánította ezt a napot. így az órák 
elmaradnak. 
Az „Esélyt a tanulásra" Közala-
pítvány pályázat eredményei no-
vember 20-án kerülnek kifüg-
gesztésre a HÖK-ön. 

A következő ösztöndíjat december 
6-án hozza a Mikulás, a szorgalmi 
időszak december 20-án ér véget. 


